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Nieuwslezer:
Steeds meer ouders laten hun kind niet inenten en de politiek probeert dat aan 
te pakken, maar dat is nog niet zo simpel. Een meerderheid van de tweede 
kamer wil nu dat kinderopvangorganisaties kinderen die niet zijn ingeënt 
moeten kunnen weigeren. De partijen komen met hun plannen naar aanleiding 
van de verdubbeling van het aantal gevallen van mazelen in Europa. De VVD 
overweegt zelfs een vaccinatie plicht.
Reporter:
Niet alleen religieuze principiële weigeraars maar ook een groeiende groep 
zogenoemde anti vaccers kiezen ervoor hun kind niet te laten vaccineren uit 
angst voor bijwerkingen hoewel wetenschappelijk onderzoek het nut ervan 
bewijst. Ouders op kinderdagverblijf vriendjes in Houten zijn bezorgd over die 
ontwikkeling.
Een vader:
Omdat ik niet het risico wil lopen dat zij ziek wordt omdat anderen besluiten 
dat ze een prikje niet willen halen.
Een leidster:
Ik denk dat kinderdagverblijven wel nee zouden moeten kunnen zeggen.
Reporter:
Op deze locatie zijn twee kinderen niet gevaccineerd, dan zijn de risico’s 
aanvaardbaar.
Een leidster:
Zoals het nu is hè dat er eigenlijk nog maar een minimaal aantal kinderen zijn 
die dus niet gevaccineerd zijn ja denk ik dat het gewoon moet kunnen. 
Reporter:
Maar hoe meer kinderen er niet gevaccineerd zijn hoe groter de risico’s voor de 
allerjongsten die pas in hun tweede jaar een vaccinatie krijgen voor 
bijvoorbeeld mazelen. Veel kinderdagverblijven vragen om die reden of 
kinderen gevaccineerd zijn. 
Reporter met de vraag: is dat niet voldoende?
Een politicus van D66:
Nou ze kunnen het inderdaad vragen en je ziet ook dat er steeds meer 
aandacht voor is en dat is natuurlijk heel goed maar op het moment dat een 
kind niet is gevaccineerd dan heeft een kinderopvanghouder nu niet de 
mogelijkheid heeft om kinderen te weigeren
Reporter:



De meerderheid van de kamer wil het daarom wettelijk gaan regelen. De VVD 
overweegt zelfs een vaccinatieplicht als het aantal kinderen dat gevaccineerd is 
blijft dalen.
Dijkhoff van de VVD:
Als het blijft dalen dan zullen we maatregelen moeten nemen, die ik ook nooit 
voor mogelijk hield om te zorgen dat al onze kinderen beschermd zijn tegen 
ziektes die misschien klinken alsof ze van vroeger zijn de mazelen maar gewoon 
dodelijk zijn en in Europa ook steeds meer mensen wel weer dood gaan aan de 
mazelen terwijl we het kunnen voorkomen en dat snap ik niet.
Reporter:
Het kabinet deelt de zorgen van de kamer
Een CU staatssecretaris:
Je ziet allerlei onzin argumenten via de social media de ronde doen. Vaccineren 
is wetenschappelijk volstrekt verantwoord en dit kabinet bepleit dat ook.
Reporter:
Het kabinet laat de kwestie onderzoeken maar wettelijke maatregelen komen 
er vooralsnog niet.


